
Kestävän kehityksen Liminka -ohjelmatyöryhmä 
Kokous 1/2022 Aika: 2.6.2022 klo 17.00–19.00, 
Paikka: Lakeustalo 2 krs. Kokoustila Toppila. 
 
I KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 
Kokouksen avaus a. Simo Pöllänen avasi kokouksen klo 17.00 
 
II TYÖRYHMÄN JÄRJESTÄYTYMINEN 
Todetaan läsnäolijat a. Todettiin läsnäolijat 
Jäsenet: 
- Tuomas Okkonen 
- Jukka Kemppainen 
- Heidi Haataja 
- Juuso Raitio 
- Ulla Väätäjä 
- Saara Kotkaranta 
- Teija Auno 
Muut paikalla olijat 
- Simo Pöllänen Tekninen johtaja 
- Jari Konttinen Sihteeri 
- Laura Kelhä Hankeasiantuntija teams 
Valitaan työryhmälle puheenjohtaja, valittiin työryhmän puheenjohtajaksi Jukka Kemppainen, äänin 5-2 
Valitaan työryhmälle varapuheenjohtaja, valittiin työryhmän varapuheenjohtajaksi Juuso Raitio, äänin 5-2 
Valitaan työryhmälle sihteeri, valittiin työryhmän sihteeriksi Jari Konttinen 
Valitaan pöytäkirjantarkastajat, valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Teija Auno ja Saara Kotkaranta 
 
III ILMASTO- JA YMPÄRISTÖTYÖN ESIMERKKI – NAANTALIN KAUPUNKI 
Naantalin kaupungin ympäristöpäällikkö Saija Kajala kertoi teamsin välityksellä Naantalin kaupungin 
ympäristöohjelmasta ja strategisista tavoitteista. Esillä oli Naantalin toimenpiteet mm. ilmastonmuutoksen 
hillintään, 
luonnon monimuotoisuuden turvaamiseen ja kestävän kehityksen periaatteiden mukaiseen toimintaan. 
Heidi Haataja poistui kokouksesta klo 17.46 
 
IV TUIKE – TULEVAISUUDEN ILMASTOVIISAS JA KESTÄVÄ LIMINKA -HANKEEN ESITTELY 
Hankeasian tuntija Laura Kelhä esitteli TUIKE -hankkeen sisällön. Läpi käytiin hankkeen mm. tavoitteet, 
rahoitus, 
indikaattorit, viestintä ja organisointi. Laura kertoi mikä on hankkeen rooli ja mikä on työryhmän rooli 
tulevassa 
työskentelyssä. 
 
V TYÖRYHMÄN JÄSENTEN ODOTUKSET TYÖSKENTELYLLE 
Työryhmä keskusteli siitä, mikä olisi sopiva toimintamalli Limingalle. Esille tuotiin mm. maanviljelyn, 
metsästyksen, kalastuksen ja erilaisten harrastusten huomioiminen ohjelman laatimisessa, ettei kenenkään 
elinkeinoa tai harrastusta vaikeuteta kohtuuttomasti. Keskusteltiin mahdollisista kehittämiskohteista, niin 
luonnon, jätehuollon, energiataloudellisuuden, asumisen, kuin yleisen hyvinvoinnin kannalta. Mitään 
vaihtoehtoa ei pois suljettu, eikä vielä päätetty. Toimintamalli täsmentyy seuraavissa kokouksissa. 
Toivottiin Pihla Hasanin tulevan kertomaan Laukeuden Ekon toiminnasta. 
 
VI MUUT ASIAT 
Päätettiin, että puheenjohtaja on yhteydessä Anu-Maija Kärjään tiedotteen tekemisestä 
Kestävän kehityksen Liminka -ohjelmatyöryhmän aloituksesta. 



VII SEURAAVAT KOKOUKSET 
Seuraavat kokoukset: 
18.8.2022 klo 17-19 Hirvinevalla, Vapon-laavulla 
29.9.2022 klo 17-19 Lakeustalo, Toppila 
 
VIII KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.55 
 
 


